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ZAPISNIK 
sa 40. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 16. decembra  2013. godine 
 

Sjednica je počela u 10.45 časova. 
Predsjedavao je Aleksandar Damjanović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Zoran Vukčević, Zoran Jelić, Rašid Adrović, Filip 

Vuković, Damir Šehović, Almer Kalač, Milutin Đukanović, Strahinja Bulajić i Mladen Bojanić. 
Sjednici nijesu prisustvovali poslanici: Fatmir Gjeka i Nebojša Medojević. 
Sjednici su, u svojstvu predstavnika predlagača, prisustvovali: Nikola Vukićević, 

pomoćnik ministra finansija; Marina Perović, v.d. pomoćnica ministra finansija; Sneţana 
Mugoša, samostalna savjetnica u Ministarstvu finansija; Milorad Drljević, direktor Agencije za 
ljekove i medicinska sredstva; Ranko Vujović, predsjednik Savjeta Agencije za elektronske 
medije; Abaz Dţafić, direktor Agencije za elektronske medije; Ana Radonjić, članica Savjeta 
Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost; Zoran Sekulić, izvršni direktor 
Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost; Branislav Prelević, predsjednik 
Odbora Regulatorne agencije za energetiku; Zoran Đikanović, predsjednik Komisije za hartije 
od vrijednosti; Biljana Pantović, direktorica Agencije za nadzor osiguranja, Nikola Fabris, 
viceguverner Centralne banke Crne Gore, Tatjana Radusinović i Valentina Ivanović iz Centralne 
banke Crne Gore i Branko Radulović, poslanik.  

 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  
Predsjednik Odbora je konstatovao da postoji kvorum za rad i punovaţno odlučivanje. 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći  
 

DNEVNI RED 
-Usvajanje zapisnika sa 34, 37, 38. i 39. sjednice- 

 
1. PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA REGULATORNE AGENCIJE 

ZA ENERGETIKU ZA 2014. GODINU; 
 

2. PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA LJEKOVE I 
MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2014. GODINU; 
 

3. PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA NADZOR 
OSIGURANJA ZA 2014. GODINU; 
 

4. PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA KOMISIJE ZA HARTIJE OD 
VRIJEDNOSTI ZA 2014. GODINU; 
 

5. PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE MEDIJE ZA 2014. GODINU; 
 

6. PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2014. GODINU; 
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7. FINANSIJSKI PLAN CENTRALNE BANKE CRNE GORE ZA 2014. GODINU (radi 
upoznavanja - član 71 Zakona o Centralnoj banci Crne Gore); 
 

8. PREDLOG ZAKONA O IZMJENI I DOPUNI ZAKONA O IGRAMA NA SREĆU, koji je 
podnio poslanik Branko Radulović, sa (dva) amandmana predlagača (skraćeni 
postupak); 
 

9. RAZMATRANJE AMANDMANA (šest) NA PREDLOG ZAKONA O OTPISU 
KAMATE NA PORESKE I CARINSKE OBAVEZE, koje su podnijeli poslanici: 
 
- Srđan Milić, Velizar Kaluđerović i Aleksandar Damjanović (šest) (16-01/13-3/4) 
 

10. RAZMATRANJE AMANDMANA (pet) NA PREDLOG ZAKONA O DOPUNI 
ZAKONA O POREZU NA DOBIT PRAVNIH LICA, koje su podnijeli poslanici: 
 
- Zoran Jelić, Zoran Vukčević, Rešid Adrović, Filip Vuković, 
  Zorica Kovačević i Marta Šćepanović                                      (pet)    (16-02/13-9/5) 
 

11. RAZMATRANJE (dva) AMANDMANA predlagača NA PREDLOG ZAKONA O 
IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O POREZU NA PREMIJE OSIGURANJA, koji 
je podnio poslanik Aleksandar Damjanović 
 

12. RAZMATRANJE AMANDMANA (četiri) NA PREDLOG ZAKONA O ZAVRŠNOM 
RAĈUNU BUDŢETA ZA 2012. GODINU, koje je podnijela Vlada Crne Gore i 
 

13. TEKUĆA PITANJA 
 
*     *     * 

Zapisnici sa 34, 37, 38. i 39. sjednice Odbora, usvojeni su bez  primjedbi. 
 

*     *     * 

              Prije prelaska na raspravu o predlozima finansijkih planova sa planovima rada 
nezavisnih regulatornih tijela za 2014. godinu, predsjednik Odbora podsjetio je da je ove godine 
u skladu sa skupštinskim zaključcima usvojenim 28. decembra  2012. godine izmjenjeno šest 
zakona i na taj način višak prihoda nad rashodima nezavisnih regulatornih tijela  postao je 
prihod budţeta drţave. Ostvarena je  ušteda u iznosu od  662.755,00 €, sprovođenjem mjera 
štednje u 2013. godini . Konstatovao je da se uvidom u finansijke planove za 2014. godinu  moţe 
ustvrditi da je obim rashoda svih šest nezavisnih regulatornih tijela iznosi  oko 9,5 miliona eura, 
ali da nije ostavljen prostor za višak prihoda. Takođe, ukazao je da je  Ministarstvo finansija  u 
mišljenjima koje je dostavilo ukazalo na potrebu smanjivanja rashodne strane  u finansijskim 
planovima i predloţilo  korekcije određenih izdataka. 

          U pojedinačnim izvještajima dat je pregled planiranih aktivnosti nezavisnih regulatornih 
tijela u 2014. godinu, osvrt na  projekcije potrebnih sredstava za ostvarivanje utvrđenih ciljeva,  
naznačen prostor za korekcije i suština rasprave. 
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Prva tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA REGULATORNE 
AGENCIJE ZA ENERGETIKU ZA 2014. GODINU; 
 

Uvodno obrazloţenje o Predlogu finansijskog plana sa planom rada Regulatorne 
agencije za energetiku za 2014. godinu dao je Branislav Prelević, predsjedavajući Odbora 
Regulatorne agencije za energetiku. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Milutin Đukanović, Srđan 
Milić i Damir Šehović. 

Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
 

Odbor je, imajući u vidu uvodno obrazloţenje predsjedavajućeg Odbora Regulatorne 
agencije za energetiku, konstatovao da su planom Agencije za 2014. godinu predviđene 
aktivnosti koje se odnose na: ostvarivanje normativno – regulatorne uloge Agencije; učešće u 
implementaciji Trećeg paketa propisa Evropske unije u dijelu koji se odnosi na oblast 
elektroenergetike i usklađivanje podzakonskih akata iz nadleţnosti Agencije; praćenje i 
ostvarivanje regulatorno dozvoljenog prihoda, cijena i tarifa u toku regulatorne godine; 
organizaciono i kadrovsko jačanje kao i jačanje odnosa Agencije sa drţavnim organima sa 
kojima ima zajedničku nadleţnost i međunarodnim institucijama čiji je član. 

U odnosu na Predlog finansijskog plana za 2014. godinu, Odbor je konstatovao da su 
planirani prihodi na istom nivou kao i planirani rashodi i da iznose 1.296.155  €. Takođe, 
konstatovano je da je prosječna neto zarada zaposlenih u 2014. godini planirana u iznosu od 
1.287 €. 

Odbor se upoznao sa pisanim mišljenjem Ministarstva finansija kojim se predlaţe da se 
izvrše određene korekcije, odnosno smanjenja pojedinih diskrecionih izdataka Agencije. 
Ukazano je i na mogućnost da Regulatorna agencija za energetiku predloţi eventualne korekcije 
finansijskog plana za 2014. godinu. 
 

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: način utvrđivanja 
regulatorno dozvoljenog prihoda, gubitke na prenosnoj mreţi i komercijalne gubitke električne 
energije, visinu zarada zaposlenih u Agenciji, analizu tehničkih standarda brojila za daljinski 
uvid potrošnje električne energije kao i kontrolu kvaliteta goriva. Takođe, članove Odbora je 
interesovalo da li Regulatorna agencija za energetiku prihvata troškove kamata Elektroprivrede 
Crne Gore kao opravdane troškove poslovanja prilikom obračuna naknada i tarifa za isporuku 
električne energije. Na Odboru je bilo mišljenja da treba preispitati mogućnost povećanja 
prihodne strane budţeta Agencije kroz povećanje prihoda od naknada za korišćenje licenci.  
 

Odbor je, sa pet glasova ″za″ i dva glasa ″uzdrţan″, odlučio da predloţi Skupštini da 
prihvati Predlog finansijskog plana sa planom rada Regulatorne agencije za energetiku za 2014. 
godinu. 
 

Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 
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Druga tačka – PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA 
LJEKOVE I MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2014. GODINU; 
 

Uvodno obrazloţenje o Predlogu finansijskog plana sa planom  rada Agencije za ljekove 
i medicinska sredstva za 2014. godinu dao je Milorad Drljević, izvršni direktor Agencije za 
ljekove i medicinska sredstva. 

U raspravi je učestvovao poslanik Aleksandar Damjanović . 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

 
Odbor je, imajući u vidu uvodno obrazloţenje direktora Agencije za ljekove i 

medicinska sredstva, konstatovao da su planom aktivnosti Agencije u 2014. godini, između 
ostalog, predviđene aktivnosti koje odnose se na: unaprijeđenje performansi postupaka koji su 
u nadleţnosti Agencije, stavljanje ljekova u promet, kontrolu kvaliteta ljekova, izradu Strategije 
razvoja Nacionalne kontrolne laboratorije, praćenje potrošnje i klinička ispitivanje ljekova kao i 
aktivnosti zaposlenih na saradnji sa drugim institucijama u Crnoj Gori. 

U odnosu na Predlog finansijskog plana za 2014. godinu, Odbor je konstatovao da su 
prihodi utvrđeni u jednakom iznosu kao i rashodi i da iznose 1.085.200 €. Takođe, konstatovano 
je da je prosječna neto zarada zaposlenih  Agenciji planirana u iznosu od 881.94€ 
 

Odbor se upoznao i sa pisanim mišljenjem Ministarstva finansija kojim se predlaţe da se 
razmotri opravdanost visine iznosa pojedinih diskrecionih troškova Agencije. Ukazano je i na 
mogućnost da Agencija za ljekove i medicinska sredstva predloţi eventualne korekcija 
finansijskog plana za 2014. godinu. 

 
Na Odboru je bilo mišljenja da treba preispitati mogućnost povećanja prihodne strane 

Agencije za ljekove i medicinska sredstva po osnovu naknada za izdavanje dozvola, odobrenja i 
sertifikata u skladu sa članom 9 Zakona o ljekovima i članom 9 Zakona o medicinskim 
sredstvima. 
 

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa pet glasova ″za″ i dva glasa ″uzdrţan″, odlučio da 
predloţi Skupštini da prihvati Predlog finansijskog plana sa planom rada Agencije za ljekove i 
medicinska sredstva za 2014. godinu. 

 
Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 

 
Treća tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA 
NADZOR OSIGURANJA ZA 2014. GODINU; 
 

Uvodno obrazloţenje o Predlogu finansijskog plana sa planom rada Agencije za nadzor 
osiguranja za 2014. godinu dala je Biljana Pantović - direktor Agencije za nadzor osiguranja 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Srđan Milić i Damir 
Šehović. 

Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
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I Z V J E Š T A J 

 
Odbor je imajući u vidu uvodno obrazloţenje direktorke Agencije za nadzor osiguranja, 

konstatovao da se planirane aktivnosti Agencije za nadzor osiguranja u  2014. godini odnose na: 
unapređenje regulatornog okvira za oblast osiguranja, vršenje kontinuiranog posrednog i 
neposrednog nadzora nad poslovanjem subjekata na trţištu osiguranja, sprečavanje 
ugroţavanja interesa osiguranika i drugih korisnika osiguranja, licenciranje subjekata na trţištu 
osiguranja,  izvještavanja o stanju na trţištu osiguranja, saradnje sa institucijama sistema, 
drugim nadzornim institucijama i međunarodnim organizacijama iz oblasti osiguranja 

Na odboru je konstatovano da su finansijskim planom Agencije za nadzor osiguranja za 
2014. godinu prihodi planirani u iznosu od 722.403 €. Rashodi su planirani na istom nivou. 
Takođe, na Odboru je konstatovano da je neto zarada zaposlenih u 2014. godini planirana u 
iznosu od 752,13 €. 

 
Odbor se upoznao i sa pisanim mišljenjem Ministarstva finansija kojim je navedeno da je 

Ministarstvo saglasno sa finansijskim planom Agencije za 2014. godinu. 
 

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: povećanje rashoda za 
zarade zaposlenih; učešće neto zarada zaposlenih u ukupnom iznosu rashoda Agencije;  iznos 
tekućih rashoda; mogućnost demonopolizacije trţišta osiguranja kao i kupovinu softvera kako 
bi se omogućili tehnički uslovi za obavljanje poslovnih aktivnosti. Na Odboru je bilo mišljenja 
da treba preispitati mogućnost povećanja prihodne strane Agencije za nadzor osiguranja po 
osnovu propisanih naknada iz kojih ostvaruje svoje prihode. 

 
Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa pet glasova ″za″ i dva glasa ″protiv″, odlučio da 

predloţi Skupštini da prihvati Predlog finansijskog plana sa planom rada Agencije za nadzor 
osiguranja za 2014. godinu. 

 
Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 
 

 
Ĉetvrta tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA KOMISIJE ZA 
HARTIJE OD VRIJEDNOSTI ZA 2014. GODINU; 
 

Uvodno obrazloţenje o Predlogu finansijskog plana sa planom rada Komisije za hartije 
od vrijednosti za 2014. godinu dao je Zoran Đikanović, predsjednik Komisije za hartije od 
vrijednosti 

U raspravi je učestvovao poslanik Aleksandar Damjanović. 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

 

Odbor je, imajući u vidu uvodno obrazloţenje predsjednika Komisije za hartije od 
vrijednosti, konstatovao da su planom aktivnosti Komisije u 2014. godini, između ostalog, 
predviđene aktivnosti koje se odnose na: nastavak usaglašavanja propisa sa propisima EU; 
učešće u aktivnostima vezanim za izradu Zakona o trţištu kapitala i podzakonskih akata 
vezanih za njegovo sprovođenje, nastavak implementacije podzakonskih akata na osnovu 
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Zakona o investicionim fondovima kao i unapređenje korporativnog upravljanja i 
transparentnosti finansijskog izvještavanja. 

 
Na Odboru je konstatovano da su Predlogom finansiskog plana Komisije za narednu 

godinu, projektovani ukupni prihodi u iznosu  867.000 €, dok su rashodi planirani u iznosu od 
866.484 €. Takođe, konstatovano je da je prosječna neto zarada zaposlenih u Komisiji za 2014. 
godinu planirana u iznosu od 690,10 €. 

 
Odbor se upoznao i sa pisanim mišljenjem Ministarstva finansija kojim je navedeno da 

su finansijskim planom Komisije za 2014. godinu smanjene gotovo sve rashodne pozicije u 
odnosu na plan za 2013. godinu,  kao i da je Ministarstvo finansija saglasno sa navedenim 
planom.  

 
Na Odboru je bilo mišljenja da treba preispitati mogućnost povećanja prihodne strane 

Komisije za hartije od vrijednosti po osnovu propisanih naknada iz kojih ostvaruje svoje 
prihode. 
 

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa pet glasova ″za″ i dva glasa ″protiv″, odlučio da 
predloţi Skupštini da usvoji Predlog finansijskog plana sa planom rada Komisije za hartije od 
vrijednosti za 2014. godinu. 

 
Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 

 
Peta tačka – PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE MEDIJE ZA 2014. GODINU; 
 

Uvodno obrazloţenje o Predlogu finansijskog plana sa planom rada Agencije za 
elektronske medije za 2014. godinu dao je Abaz Dţafić, direktor Agencije za elektronske medije. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović i Damir Šehović. 
Odbor je, nakon rasprave, odlučio da Skupštini podnese sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

 

Odbor je nakon uvodnog obrazloţenja direktora Agencije za elektronske medije 
konstatovao da se planirane aktivnosti Agencie za 2014. godinu odnose na: normativne, 
redovne i tekuće aktivnosti, digitalizaciju i međunarodnu saradnju, kao i na materijalno, 
tehničko i kadrovsko osposobljavanje. 

U odnosu na Predlog finansijskog plana za 2014. godinu, Odbor je konstatovao da su 
prihodi utvrđeni u većem iznosu od rashoda i da iznose 721.880  €, dok su rashodi na nivou od 
721.274 €. Takođe, konstatovano je da je prosječna neto zarada zaposlenih u Agenciji u 2014. 
godini planirana u iznosu od 881,79 €. 
 

Odbor se upoznao i sa pisanim mišljenjem Ministarstva finansija kojim je navedeno da je 
potrebno preciznije utvrditi izvore finansiranja investicionih aktivnosti koje se odnose na 
opremanje Sektora za monitoring. Ukazano je i na mogućnost da Agencija za elektronske 
medije u saradnji sa Ministarstvom finansija predloţi eventualne korekcije finansijskog plana za 
2014. godinu. 
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Na Odboru je bilo mišljenja da treba preispitati mogućnost povećanja prihodne strane 

Agencije za elektronske medije po osnovu naknada za registraciju pruţalaca AVM usluga i 
godišnjih naknada po osnovu izdatih odobrenja za pruţanje ovih usluga.  

Takođe, konstatovano je da planirana realizacija investicija kojom će se obezbijediti 
monitoring i analiza snimljenih programskih sadrţaja elektronskih medija u Crnoj Gori nije 
iskazana kroz finansijski plan Agencije i ukazano da ovu stavku treba uvrstiti u isti. 
 

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa pet glasova ″za″ i dva glasa ″uzdrţan″, odlučio da 
predloţi Skupštini da prihvati Predlog finansijskog plana sa planom rada Agencije za 
elektronske medije za 2014. godinu. 

 
Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 

 
 
Šesta tačka – PREDLOG FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2014. GODINU; 
 

Uvodno obrazloţenje o Predlogu finansijskog plana sa planom rada Agencije za 
elektronske komunikacije i poštansku djelatnost za 2014. godinu dao je Zoran Sekulić, izvršni 
direktor Agencije za elektronske komunikacije i  poštansku djelatnost. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Milutin Đukanović  i 
Zoran Vukčević. 

Odbor je, nakon rasprave, odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
 

Odbor je, imajući u vidu uvodno obrazloţenje izvršnog direktora Agencije za 
elektronske komunikacije i poštansku djelatnost, konstatovao da su planirane aktivnosti 
Agencije u 2014. godini usmjerene na: dalje normativno uređenje oblasti elektronskih 
komunikacija i poštanskih djelatnosti; izvršavanje tekućih aktivnosti; izradu planova izvještaja i 
informacija vezanih za trţište elektronskih komunikacija i poštanske djelatnosti kao i saradnju 
sa nadleţnim drţavnim organima i drugim institucijama, operatorima elektronskih 
komunikacija, poštanskim operatorima, regulatornim tijelima drugih drţava i međunarodnim 
organizacijama u oblasti elekrtonskih komunikacija i poštanskog saobraćaja. 

U odnosu na Predlog finansijskog plana za 2014. godinu, Odbor je konstatovao da su 
planirani prihodi na istom nivou kao i planirani rashodi i da iznose 4.570.000  €. Takođe, 
konstatovano je da je prosječna neto zarada zaposlenih u 2014. godini planirana u iznosu od 
1.339,45 € dok je prosječna zarada članova Savjeta i Izvršnog direktora planirana u iznosu od 
1.814,60 €. 

 
Odbor se upoznao sa pisanim mišljenjem Ministarstva finansija kojim se prelaţe da se 

razmoti opravdanost planiranih investicionih projekata, obezbijeđenost realnih uslova za 
realizaciju istih kao i mogućnost ostvarivanja ušteda po tom osnovu. Takođe, Odbor se upoznao 
i sa inoviranim mišljenjem Vlade Crne Gore kojim  preporučuje da se Agencija obaveţe na 
uštede kako bi se, shodno članu 27 Zakona o elektronskim komunikacijama višak prihoda nad 
rashodima prenio u Budţet Crne Gore. Ukazano je i na mogućnost da Agencija za elektronske 
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komunikacije i poštansku djelatnost u saradnji sa Ministarstvom finansija predloţi eventualne 
korekcije finansijskog plana za 2014. godinu. 
 

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: visinu zarada, naknada i 
ostalih ličnih primanja zaposlenih; troškove univerzalne poštanske usluge; troškove odrţavanja 
osnovnih sredstava i amortizacije kao i plan investicija Agencije u 2014. godini. Takođe, članove 
Odbora je interesovao stav Agencije prema Predlogu zakona o izmjenama i dopunama Zakona 
o taksama na pristup određenim uslugama od opšteg interesa i za upotrebu duvanskih 
proizvoda i elektroakustičnih i akustičnih uređaja koji je u Skupštinskoj proceduri a  kojim se, 
između ostalog, predlaţe da se taksa na karticu mobilne telefonije, plaća u visini od 7% na 
ukupan iznos troškova iskazanih na računu ukoliko je račun veći od 5 €. 
 Na Odboru je konstatovano da je ovo radno tijelo utvrdilo Predlog odluke o imenovanju 
predsjednika i dva člana Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost i 
ocjenio potrebnim da Skupština Crne Gore, u što kraćem roku imenuje predsjednika i dva člana 
Savjeta Agencije. 
 

Odbor je, sa pet glasova ″za″ i dva glasa ″protiv″, odlučio da predloţi Skupštini da usvoji 
Predlog finansijskog plana sa planom rada Agencije za elektronske komunikacije i poštansku 
djelatnost za 2014. godinu. 

 
Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar Damjanović. 
 

**** 
Ad-1 do Ad-6 
 

Odbor je odlučio da predloţi Skupštini Crne Gore da usvoji finansijske planove 
nezavisnih regulatornih tijela sa planovima rada za 2014. godinu kako bi se omogućio početak 
rasprave na osmoj sjednici  Skupštine. Konstatovano je  da će se na narednoj sjednici odlučiti na 
koji način korigovati finansijske planove regulatora imajući u vidu  stav Odbora kao i mišljenje 
Ministarstva finansija.  

**** 
 
Sedma tačka – FINANSIJSKI PLAN CENTRALNE BANKE CRNE GORE ZA 2014. GODINU 
(radi upoznavanja - član 71 Zakona o Centralnoj banci Crne Gore) 
 

Predsjednik Odbora podsjetio je Odbor da je članom 71 stav 3 Zakona o Centralnoj banci 
Crne Gore propisano da CBCG svoj finansijski plan, nakon donošenja, dostavlja Skupštini Crne 
Gore radi  upoznavanja. 

Viceguverner Centralne banke Crne Gore, Nikola Fabris upoznao je Odbor sa 
Finansijskim planom CBCG za 2014. godinu, nakon čega je otvorena rasprava.  

 
U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Milutin Đukanović, Srđan 

Milić, Zoran Jelić i Damir Šehović. 
 
Nakon rasprave, Odbor je odlucio da podnese Skupštini sljedeći 
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I Z V J E Š T A J 
 

Ĉlanom 71 stav 3 Zakona o Centralnoj banci Crne Gore propisano je da CBCG svoj 
finansijski plan, nakon donošenja, dostavlja Skupštini Crne Gore radi  upoznavanja. 

 Viceguverner CBCG, Nikola Fabris, u uvodnom obrazloţenju, upoznao je Odbor da je 
Savjet CBCG donio Finansijski plan CBCG za 2014. godinu, 29. novembra 2013. godine.  

Odbor je konstatovao da planirani prihodi ove institucije za 2014. godinu iznose 
9.949.880 €, rashodi 9.213.700 €, dok su sredstva neto dobiti planirana u iznosu 736.180 €. 

Na sjednici je bilo mišljenja da su projektovani troškovi poslovanja, naročito iznos koji je 
predviđen za troškove naknada i troškove zaposlenih, visoki i ukazano na potrebu daljeg 
unapređenja zaštite klijenata bankarskih usluga. Konstatovano je da će se, nakon donošenja 
novog Zakona o zaštiti potrošača stvoriti uslovi za veću ingerenciju CBCG u ovoj oblasti. 
Takođe, poslanike je interesovalo koji su razlozi predviđenog povećanja operativnih troškova u 
odnosu na tekuću godinu. 

Imajući u vidu da je Odboru, na dan odrţavanja sjednice, dostavljena Inicijativa NVO 
„Centar za zaštitu potrošača Crne Gore“, za pomoć pri rješavanju problema vezanih za 
stambene kredite indeksirane u CHF (švajcarskim francima), dobijenih od Hypo Alpe Adria 
banke i primjeni devizne klauzule u kreditnim ugovorima, sa istom su upoznati i predstavnici 
CBCG. Odbor je ukazao na potrebu uključivanja svih zainteresovanih strana u rješavanje 
navedenog problema. 
 
Osma tačka – PREDLOG ZAKONA O IZMJENI I DOPUNI ZAKONA O IGRAMA NA SREĆU, 
koji je podnio poslanik Branko Radulović, sa (dva) amandmana predlagača (skraćeni postupak); 
 
 Poslanik Branko Radulović, u svojstvu predlagača, upoznao je Odbor sa razlozima za 
potrebu donošenja izmjene i dopune Zakona o igrama na sreću i podnošenje dva amandmana 
na predloţeni zakonski akt, nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Srđan Milić, Zoran Jelić 
i Almer Kalač. 

Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
 

Odbor se upoznao sa razlozima za izmjenu i dopunu Zakona o igrama na sreću 
saopštenim u uvodnom obrazloţenju predlagača, kojima se nadleţni organi obavezuju na 
kontrolu učestvovanja maloljetnih lica u kladioničkim igrama i koje bi imale pozitivan socijalni 
efekat na suzbijenje pojave zavisnosti i pojave neproduktivnog načina ţivljenja kod mladih. 
Takođe, Predlogom zakona predviđeno je da licima mlađim od 18 godina nije dozvoljen ulaz u 
prostorijama u kojima se priređuju kladioničke igre.  

Podnosilac amandmana, koji je ujedno i predlagač Izmjene i dopune Zakona o igrama na 
sreću, obraţloţio je suštinu predloţenih amandmana. 

Odbor je konstatovao da su predloţeni amandmani postali sastavni dio teksta Predloga 
zakona o  izmjeni i dopuni Zakona o igrama na sreću. 
 

Nakon kraće rasprave, Odbor je jednoglasno, sa sedam glasova ″za″, odlučio da predloţi 
Skupštini da usvoji Predlog zakona o izmjeni i dopuni Zakona o igrama na sreću. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Rešid Adrović. 
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Deveta tačka – RAZMATRANJE AMANDMANA (šest) NA PREDLOG ZAKONA O OTPISU 
KAMATE NA PORESKE I CARINSKE OBAVEZE, koje su podnijeli poslanici: 

 
- Srđan Milić, Velizar Kaluđerović i Aleksandar Damjanović (šest) (16-01/13-3/4) 
 
Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, u svojstvu podnosioca amandmana, 

naveo je razloge za njihovo podnošenje na Predlog zakona o otpisu kamate na poreske i 
carinske obaveze.  

Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
 

Podnosioci amandmana obrazloţili su suštinu predloţenih izmjena i dopuna, a predstavnik 
predlagača iskazao stav koje amandmane prihvata, a koje ne.  

 
(I) Predstavnik predlagača prihvatio je 

amandman 1, tako da isti postaje sastavni dio teksta Predloga zakona. 
 

(II) Izmijenjeni amandmani: 
 

Podnosioci amandmana prihvatili su sugestiju predstavnika predlagača da izmijene 
amandmane 3, 4 i 6 (br. 16-01/13-3/4) na način da glase: 
 

Amandman 3 
U članu 2 riječi „stupanja na snagu“ zamjenjuju se riječima „početka primjene“. 
 
Amandman 4 
U članu 6 poslije stava 1 dodaje se novi stav koji glasi: 
„Podatke iz stava 1 ovog člana, poreski odnosno carinski organ objavljuje na svojoj internet 

stranici.“ 
 
Amandman 6 
U članu 8 tačka na kraju teksta zamjenjuje se zarezom i dodaju se riječi: 
„a primjenjivaće se od 1. januara 2014. godine.“ 
Predstavnik predlaga prihvatio je ovako izmjenjene amandmane. 
 
(III) Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa dva 

glasa „za“ i pet „uzdrţanih″ glasova  odlučio da predloţi Skupštini da ne prihvati 
amandmane  2 i 5.   

 
Predstavnik predlagača nije prihvatio navedene amandmane. 
 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar 

Damjanović. 
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Deseta tačka – RAZMATRANJE AMANDMANA (pet) NA PREDLOG ZAKONA O DOPUNI 
ZAKONA O POREZU NA DOBIT PRAVNIH LICA, koje su podnijeli poslanici: 

 
- Zoran Jelić, Zoran Vukčević, Rešid Adrović, Filip Vuković, 
  Zorica Kovačević i Marta Šćepanović                                      (pet)    (16-02/13-9/5) 
 
Poslanik Zoran Jelić, u svojstvu podnosioca amandmana, naveo je razloge za njihovo 

podnošenje. 
Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
 

Nakon što je poslanik, Zoran Jelić, u svojstvu podnosioca amandmana, obrazloţio suštinu 
predloţenih izmjena i dopuna, Odbor je, jednoglasno, sa sedam glasova „za“, podrţao 
navedene amandmane, tako da isti čine sastavni dio teksta Predloga zakona. 

 
Predstavnik predlagača, prihvatio je navedene amandmane. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Rešid Adrović. 

 
Jedanaesta tačka – RAZMATRANJE (dva) AMANDMANA predlagača NA PREDLOG 
ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O POREZU NA PREMIJE 
OSIGURANJA, koji je podnio poslanik Aleksandar Damjanović; 
 

Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, u svojstvu podnosioca amandmana, 
naveo je razloge za njihovo podnošenje. 

Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
O RAZMATRANJU amandmana na PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ZAKONA O POREZU NA PREMIJE OSIGURANJA, koje je podnio poslanik: 
 

- Aleksandar Damjanović       (dva)                                                           (16-3/13-5/5) 
 
 
Podnosilac amandmana, koji je ujedno i predlagač Izmjena i dopuna Zakona o porezu 

na premije osiguranja, obrazloţio je suštinu predloţenih amandmana. 
 

Odbor je konstatovao da su predloţeni amandmani postali sastavni dio teksta Predloga 
zakona o izmjenama i dopunama Zakona o porezu na premije osiguranja. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Rešid Adrović. 

 
 
 



12 

 

Dvanaesta tačka – RAZMATRANJE AMANDMANA (četiri) NA PREDLOG ZAKONA O 
ZAVRŠNOM RAĈUNU BUDŢETA ZA 2012. GODINU, koje je podnijela Vlada Crne Gore 
(33/13-6/4) 
 
 Predstvnica Vlade ukazala je na razloge za podnošenje četiri amandmana na Predlog 
zakona o završnom računu Budţeta za 2012. godinu.  

Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
       
 Predstavnica Vlade Crne Gore obrazloţila je suštinu podnijetih amandmana. 
 
 Odbor je konstatovao da je Vlada podnijela amandmane (četiri) na Predlog zakona 
završnom računu Budţeta za 2012. godinu, shodno preporukama Drţavne revizorske 
institucije. 
 
Odbor je, takođe, konstatovao da su predloţeni amandmani postali sastavni dio teksta Predloga 
zakona o završnom računu Budţeta za 2012. godinu. 
 
      Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Rešid Adrović. 
 
Trinaesta tačka - TEKUĆA PITANJA 
 

a) Predsjednik Odbora obavijestio je članove da je sjednica na kojoj će se razmotriti Predlog 
zakona o Budţetu Crne Gore za 2014. godine sazvana za srijedu, 18. decembra 2013. 
godine, u 12 časova. 

 
 

*     *     * 
 

Sjednica je završena u 14.20 časova. 
 

*     *     * 
Broj: 00-63-7/13- 

 
SEKRETAR ODBORA                 PREDSJEDNIK ODBORA 
Nađa Vukićević, s.r.                               mr Aleksandar Damjanović, s.r. 
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40. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet, 
održana 16. decembra 2013. godine 

REZULTATI GLASANJA 
 

O PREDLOGU AKTA 

NAZIV AKTA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 
PREDLOG 
FINANSIJSKOG PLANA 
SA PLANOM RADA 
REGULATORNE 
AGENCIJE ZA 
ENERGETIKU ZA 2014. 
GODINU 

Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

 Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG PLANA 
SA PLANOM RADA 
AGENCIJE ZA LJEKOVE 
I MEDICINSKA 
SREDSTVA ZA 2014. 
GODINU 

Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

 Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG PLANA 
SA PLANOM RADA 
AGENCIJE ZA 
NADZOR 
OSIGURANJA ZA 2014. 
GODINU 

Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 

 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG PLANA 
SA PLANOM RADA 
KOMISIJE ZA HARTIJE 
OD VRIJEDNOSTI ZA 
2014. GODINU 

Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 

 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG PLANA 
SA PLANOM RADA 
AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE 
MEDIJE ZA 2014. 
GODINU 

Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

 Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG PLANA 
SA PLANOM RADA 
AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE 
KOMUNIKACIJE I 
POŠTANSKU 
DJELATNOST ZA 2014. 
GODINU 

Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 
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PREDLOG ZAKONA O 
IZMJENI I DOPUNI 
ZAKONA O IGRAMA 

NA SREĆU, koji je 
podnio poslanik Branko 
Radulović, sa dva 
amandmana predlagača 

Aleksandar 
Damjanović 
Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 
Srđan Milić 

  

 O AMANDMANIMA  
              „ZA“             „PROTIV“     „UZDRŽAN“ 

Amandmani na NA PREDLOG ZAKONA O OTPISU KAMATE NA PORESKE I CARINSKE 
OBAVEZE 

 Amandman 2 

koji su podnijeli poslanici:  
Srđan Milić, Velizar 
Kaluđerović i Aleksandar 
Damjanović       

Aleksandar 
Damjanović 
Srđan Milić 

 Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

 Amandman 5 

koji su podnijeli poslanici:  
Srđan Milić, Velizar 
Kaluđerović i Aleksandar 
Damjanović       

Aleksandar Damjanović 
Srđan Milić 

 Zoran Jelić 
Zoran Vukčević 
Rešid Adrović 
Damir Šehović 
Almer Kalač 

 


